
PROTOKOLL nr 16 vid sammanträde den 14/10/57 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion

NÄRVARANDE: Rinman, Norén, Eckerbrant, Lövdahl och 
Liliequist

FÖRHINDRADE: Dunér, Nordlund.

§ 123.
Med förfall för ordföranden (upptagen i andra DIF-agelägenheter) 

och vice ordf. (utlandsresa) valdes sekreteraren att leda sammanträdet.

§ 124.
På begäran av Eckerbrant beslöts att komplettera reklamskriften om 

föreningen med ett särskilt tryckt meddelande om de ändrade medlemsav
gifterna och att i övrigt uppmana sekr. att påskynda arbetet med denna 
skrift på det att densamma skall kunna utskickas samtidigt med inbetal
ningskorten för kommande års medlemsavgifter.

§ 125.
Anskaffandet av dels en radiomottagare dels ett el-element till 

styrelserummet, varom beslutats för närmare ett år sedan, konstaterades 
ännu ej ha verkställts. Beslöts ta upp frågan vid kommande sammanträde 
för snabbare åtgärd.

§ 126.
Redogjorde Norén för intermezzon vid DIF:s internationella boxnings- 

och brottningstävlingar i Eriksdalshallen, vilka genom diverse återbud i sista  
stund inte blev av det slag, som publiken räknat med och därför också slu
tade med en del protester och krav på "pengarna tillbaka". Efter det att 
från tävlingsledning och närvarande ÖS-representanter klargjorts, att 
någon sådan återbetalning ej var att påräkna, enär i alla fall ett 2 tim
mar långt program bjudits de närvarande, hade ett 150-tal personer dröjt 
sig kvar i hallen med förnyade krav på ersättning. Polisen hade därvid 
hos Norén begärt, att de kvarvarande skulle tilldelas något bevis för att 
de varit åskådare med rätt att senare få kompensation, varför Norén låtit 
utdela gröna biljetter utan att samtidigt kräva dessa på entrébiljett
talonger. Norén betonade att en ny situation uppstått sedan det första 
beslutet fattats och att hans sätt att lösa problemet var det av polisen 
begärda.

Sammanträdet uttalade sig för att någon som helst ekonomisk ersätt
ning ej skulle ifrågakomma för innehavare av dessa "gröna biljetter" men 
väl att de kunde kompenseras med fri entré vid något kommande box- eller 
brottningsevenemang i DIF-regi.

Beslöts att efter hörande av tävlingssekr. K. Hammargren ev. begära 
ekonomisk kompensation gm. polska legationen för de uteblivna polska del
tagarna och att i övrigt bordlägga ärendet till nästa sammanträde.

§ 127.
Diskuterades läget på ishockeyfronten, vilket kunde betecknas som 

mindre löftesrikt (nederlag mot Hammarby i träningsserien, Tumba Johans
son i Kanada, missade nyförvärv etc). Då det i finansiella frågor syntes 
önskvärt med stramare tömmar, vartill sektionskassören L. Lindgren också 
förklarat sig beredd medverka, diskuterades ånyo lämpligheten av att 
åstadkomma ett VU på tre man inom ishockeystyrelsen, förslagsvis med 
P. Bergström, L. Lindgren och L. Nordvall, Beslöts ta kontakt med Berg
ström för efterhörande av hans intresse och möjlighet att leda ett sådant V

§ 128.
Tog skattmästaren upp en diskussion om redovisningen från fotbollens 

Sydafrika-turné 1955, efterlyste vissa säkerheter och ifrågasatte i vad 
mån utfästelser om återbetalning av en del resekostnader ännu infriats. 
Även frågan om garantier för 1956 års höstresa till Central-Amerika och 
i vilken utsträckning dessa inlösts fördes på tal. Bordläggning.



forts. ÖS-protokoll nr 16 den 14/10/57.

§ 129.
Rapporterade sekr. från den resa, som han tillsammans med vice 

ordf. såsom utsedda ÖS-representanter företagit tillsammans med A-laget 
till matchen i Göteborg mot Gais den 6/10. Bortsett från ett intermezzo 
efter matchen (då massören och tränaren råkat i luven på varandra i en 
fråga om lämpligaste sättet att åter få in skadade Bernt Andersson på 
planen, varom också B. Sandberg i fotbollssektionen senare underrättats 
och utlovat sin styrelses undersökning) fanns inga anmärkningar att göra.

§ 130.
Meddelade Norén att Strindberg som första djurgårdare i modern 

tid kvalificerat sig för junior-SM i Skåne i orientering. Ett resebidrag 
med max. kr. 50:- tillstyrktes för representationen.

§ 131.
Hämtades ur protokoll från fotbollssektionen uppgifter om styrelse

arvoden etc., vartill senare ansågs skäl att återkomma, samt planer på 
en november-turné till bl.a. Kanarieöarna. Eventuell plats för ÖS i fot
bollstruppen förklarade sig Eckerbrant, Liliequist och Norén intresserade 
av. Fastställdes turordning enligt följande: 1) L., 2) N., 3) E.

§ 132.
Bekräftades fullmakten för Karl-Erik Nordlund och Gunnar Rinman att 

gemensamt teckna det lån, som enligt tidigare beslut upptagits såsom ett 
reverslån hos Stockholms Enskilda Bank å kr. 40.000:- mot säkerhet av 
premieobligationer enl. revers av den 30/11/56.

§ 133.
Meddelade skattmästaren att Justitia haft kontakt med Sparta i 

Malmö, vilken klubb numera förklarat sig beredd börja amortera sin skuld 
till DIF. Skattmästaren uppdrogs att följa ärendet.

§ 134.
Fastslogs att B. Grive ej hållit sin utfästelse att börja amortera 

sin skuld den 1/10/57, varför han skulle än en gång och därtill mycket 
allvarligt övertygas om sina skyldigheter att äntligen göra rätt för sig.

§ 135.
En framställning från arrangörerna av VM i modern 5-kamp att få 

avslutningsdagen den 30/10 hyra fotbollens styrelserum, varom prelimi
när diskussion skett med Sigge Bergh, godkändes förutsatt att sektions
styrelsen tillstyrkte och mot en hyresersättning av kr. 50:- pr dag.


